
 

 

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN 
 
Verslag 170 van de vergadering van 07.12.2023 – Witte Molen – Sint-Niklaas 
(aanvang 19u30 – einde 22u15) 
 
Aanwezig : Peter BUYSE -  Eric FELS – Joke RENNEBOOG  - Georges ROBBE – Roger VAN de VYVER  
Marc VAN RYSSEL en Stijn VERSTICHEL (PGA) - Kris FELS (BO)  -  Siegfried VAN PUYVELDE (A2) 
Verontschuldigd : Jan VAN LANTSCHOOT (BO) 
 
1.VERSLAG 169 van 07/11/2023 : Is reeds elektronisch goedgekeurd en gepubliceerd 
 
2.OVERZICHT MAILS vanaf 07/11/2023 : Er wordt geen verdere toelichting gevraagd. 
 
3.VERSLAG ANKERPUNT: Stijn informeert ons over zijn afgelopen tussenkomsten : 
    * Herspelen van wedstrijden in TDM en verduidelijking van de reglementen 
    * Peanuts-verantwoordelijke O.Vl. --- Joke Renneboog is kandidaat en werd als dusdanig voorgesteld aan SG 
    * Is help-defense toegestaan bij U10 ? 
    * Sgolba Aalter klaagt over het gedrag van een scheidsrechter 
    * Infrastructuur in OCP laat te wensen over – gemeentebestuur van Latem-De Pinte werd gecontacteerd 
    * Zele wenst meer info bij de aangerekende boetes VCD 201 --- SG werd aangeschreven 
    * Stand van zaken budget TDM1 versus 3PO 
    * Samenwerking met BNXT omtrent arbitrage verloopt positief 
 
4.OVERLEGMOMENT MET CLUBS 30/11/2023 
    Een 20-tal aanwezigen meldde zich aan voor een boeiende info-avond, waarin o.m. volgende thema’s aan bod kwamen : 
    *Youth officials en e-learning voor het spelregelbewijs – is er buiten deze 3 uur geen extra info wenselijk ? 
    *Aanduiding van YO binnen de eigen club 
    *Hoe lang kan men YO zijn : 4 jaar of meer ? 
    *Clubs zouden graag weten wie cursus gevolgd heeft – Mag deze info gegeven worden door BVL rekening houdend met  
      de GDPR-wetgeving ? Stijn en Kris geven toelichting. 
      Toekomst gericht kan bij inschrijving aan de deelnemers gevraagd worden of hun gegevens mogen meegedeeld worden 
      aan hun club. 
 
5.ALGEMENE VERGADERING 09/12/2023 
    Weerom wordt vastgesteld dat de bijhorende info bij de agenda veel te laat bezorgd werd. Peter zal hierover de  
    voorzitter, de leden van het BO en de stakeholders  een mail sturen. 
    Siegfried geeft verslag over de besluiten van fincom omtrent het budget, de locatie van OQT 24 met financiële  
    prognoses en CD 201, waar het  voor voortgang wachten blijft op de aan te werven manager officials. 
    Roger en Joke vragen hierover bijkomende info, die Siegfried en Kris naar best vermogen trachten te geven. 
 
6.TE BESPREKEN  
    *Voorwaarden uitnodiging voor BNT-wedstrijden : Jan VL meldde ons dat hij een voorstel van regelgeving zal voorstellen  
       aan het BO. 
    *Genderdispensatie : Joke deed een voorstel aan Emily Lecompte om een item op te nemen in het beleidsplan en wil  
       daaromtrent ook een tekst voorbereiden. 
     *Verzekeringskost multimovers is intussen opgelost. 
     *Diplomavereisten coachen : over de nieuwe voorstellen werd de betrokken stakeholdersgroep blijkbaar niet  
       geconsulteerd. Kris merkt op dat het volgen van de criteria van Sport Vlaanderen een belangrijke factor is voor de 
       subsidiëring. Emily Lecompte gaf hieromtrent ook toelichting. 
 
7.INFO 
    *Wij vernamen het overlijden van scheidsrechter Marc Celie. Wij bieden de familie onze oprechte deelneming aan. 
    *Joke merkt op dat de opdruk op de ommezijde van de lidkaarten van de afgevaardigden niet echt gendervriendelijk is. 
      Een mini-debatje wordt hierbij opgezet en een voorstel van aanpassing wordt geformuleerd. 
 
       
VOLGENDE VERGADERING : donderdag 23/01/2024 om 19u30 in Bergenmeers - Destelbergen 
Verslag 
Eric Fels 


